
Referat lokallagsmøte/styremøte Halden Venstre 21.09.2010.

Kommunestyregruppen: Geir Helge, Turid
Styret: Geir Helge, Mona, Elisabeth
Medlem: Josef

1) Møtet ble satt kl. 18.15. Godkjenning av sakliste og innkalling
Saksliste og innkalling godkjent.

2)      Godkjenning av referat fra forrige møte 15. august :  
http://www.venstre.no/files/ostfold/halden/styret/2010/Referat15082010.p
df 
Referat godkjent.

3)   Temamøte - dato og opplegg.
Leder sender ut på mail mer detaljer om blant annet dato og sted 
angående temamøtet ”Lokalsatsing på skole- og lærerressurser” 

4)   Lyttestand blir den 23. oktober. Leder oppfordrer alle til å komme å
besøke/delta på standen. Denne gangen blir standen på Storsenteret.

5)   Medieplan - utspill i nær tid. 
        Mona kommer med et utspill med tema ”Med rett til å bo der man 
vil” – et utspill om bygdene, ”langt” fra sentrum av Halden, sin fremtid. 
Kom gjerne med forslag om tema

6)       Landskonferansen 2. - 3. oktober, Oslo. Deltakere: Geir Helge fra 
Fylke, Mona og Rolf fra lokallaget. Lokallaget dekker deltagerutgifter 
med kr. 1500,-. Fordelt på de deltagerne som melder sin intr. 

7)   Lokalpolitisk nettverk – deltakere: Geir Helge og Mona. Flere som 
kunne tenke seg å være med?  Gi beskjed til leder. Første møte er 30. - 
31. oktober. Leder sender ut mer info om første møte.

8)   Bedriftskampanjen - status og innspurt. Lokallaget har hatt tre 
bedriftsbesøk. Fristen går ut den 22. september. 2010.

9)   Politiske uttaleleser. Kom gjerne med innspill - Det ble 
foreslått en ny uttalelse om ulv . Uttalelsen ble diskutert og uttalelsen ble 
enstemmig vedtatt som en politisk uttalelse. 

10)      Eventuelt.
            a, Dekking av deltageravgift på Venstre skole 2. 

http://www.venstre.no/files/ostfold/halden/styret/2010/Referat15082010.pdf
http://www.venstre.no/files/ostfold/halden/styret/2010/Referat15082010.pdf


                 Mona skal delta på Venstre skolen 2 i regi av Østfold venstre, 
                 helgen 25. og 26. september . Styret foreslår å dekke 
                 deltageravgiften for henne med  kr. 450.-. 
                 Forslaget ble enstemmig vedtatt.
            b, Rom-folkets situasjon i Norge.
             Josef informerte kort om Rom-folkets situasjon i Norge i dag.  
              Det ble diskutert Norges behandling og syn på   
              minoritetsgrupper i Norge. Leder oppfordrer alle til å komme  
              med skriftlige uttalelser og utspill til bruk i HA.

         c, Dato for årsmøte 2011.
             Det ble foreslått 14. og 28. januar.
             Det ble et enstemmig vedtak på fredag den 14. januar 2011.
11)   Styremøtet ble hevet kl. 20.45

Referent, Mona Johnsen.


